

Notulen:

Plenaire vergadering

Bewoners Netwerk Venlo-Zuid



Datum: Woensdag 3 september 2025

Locatie: Gemeenschapshuis 'de Zwanehaof' te Venlo

Aanwezig: 21 personen

1. Welkom/ Vaststellen agenda

De gespreksleider stelt zich voor, dhr. Lucien Haenen, hij heet alle aanwezigen welkom op deze plenaire vergadering. Hij ziet dat er een aantal bekende gezichten zijn maar ook een aantal nieuwe gezichten!

De agenda wordt vastgesteld zonder wijzigingen.

2. Ingekomen stukken

De gespreksleider neemt de lijst met ingekomen stukken door. Indien er geïnteresseerden zijn die de stukken willen inzien, of meer details willen hebben, is er de mogelijkheid om de ingekomen stukken, tijdens de pauze of na de vergadering in te zien via de secretaris, dhr. Jack Driessen.

3. Mededelingen. (punt dus)

4. Notulen plenaire vergadering van 12 juni 2025

Het bestuur vindt het vervelend dat ze pas te laat constateerden dat de naam van dhr. Dijkmans verkeerd was gespeld. Nogmaals excuses. Ook een verkeerde spelling van de naam Dhr. Leon van der Elsen en feestzaal Yildiz. In de bestanden op de website is e.e.a. rechtgetrokken maar helaas kan een verzonden mail niet meer terug worden gedraaid. Mevr. Helmie van Dijk benadrukt nogmaals dat het verkeerd spellen van een naam niet ok is.

Er zijn geen verdere aan- of opmerkingen gekomen op het genoemde verslag.

5. Werkgroep Roermondsestraat/Tegelseweg

Dhr. Hugo Binnendijk neemt het woord en vertelt over het ontstaan van de werkgroep, al langer geleden maar met ongeveer een half jaar geleden een herstart van de werkgroep. Toen werd er meteen een aantal vergaderdata vastgesteld en gespreksonderwerpen voor die data. De stadsdeelmanager dhr. Leon van der Elsen en het stichtingsbestuur van het netwerk sluiten daarbij aan.

In de juni-bijeenkomst werd een aantal punten besproken aan de hand van zo'n 9 varianten luchtfoto's waarop ideeën werden ingetekend. Bijv. het creëren van een

fietsstraat, het verplaatsen van een specifiek verkeersbord, een 30- km/u- straat, het verplaatsen van pollers, het creëren van een fietsenstalling en verandering van parkeren.

In het overleg van juli is er ook weer gesproken over o.a. de inrichting van de straat, laad- en lostijden, de parkeervergunningen van de auto's, met name van de bedrijven die daar gevestigd zijn.

Gebleken is dat sommige dingen wel, andere weer niet kunnen al is het maar vanwege te hoge kosten.

Het volgende overleg is in september en wordt als constructief ervaren, de werkgroep moet wel wat geduld hebben terwijl bij sommige bewoners het geduld op is.

Dhr. Gerard Cornelissen wil een heel betoog houden over parkeren en diverse andere zaken daarover in de wijk maar de gespreksleider vertelt dat hij dit bij dat agendapunt of bij de rondvraag kan doen.

6. Werkgroep Parkeren

Dhr. Jack Driessen vertelt over de recente bijeenkomsten van die werkgroep. Dit na een oproep in de Wijkkrant aan bewoners om hun punten op het gebied

7. van parkeren in te dienen. Die oproep had tot resultaat dat er 8 reacties binnenkwamen. Samen met diverse telefoontjes en berichten die bij de gemeente waren binnengekomen heeft dat geleid tot enkele werkgroep-bijeenkomsten. Tijdens één ervan is een deel van de werkgroep met betrokken ambtenaren op diverse plekken in de wijk geweest waar ook met wijkbewoners uit dat deel van de wijk werd gesproken. Nog meer parkeerzaken werden tijdens een afsluitende bijeenkomst op de Zuidpilaar doorgenomen.

De betrokken ambtenaren wezen op het uitvoeringsplan parkeren dat van kracht is en waardoor samen met de binnengekomen berichten en meldingen rond eind 2026 pas nieuwe maatregelen in onze wijk worden genomen. Die zullen vaak inhouden dat parkeerregulering in een groter deel van de wijk zal worden toegepast. Maar de bewoners die in de betrokken gebieden wonen zijn er overwegend blij mee. Die regulering zal vaker bestaan uit creëren van betaald parkeren want de blauwe zones zijn voor de gemeente lastig te handhaven.

De werkgroep Parkeren is al vanaf 2015 bezig met de parkeerproblematiek in de wijk. Omdat het uitvoeringsplan parkeren is goed gekeurd en geleidelijk wordt uitgerold, had de werkgroep illusie dat ze zichzelf hadden kunnen opheffen. Om toch de vinger aan de pols te houden is besloten wegens de voortdurende problematiek toch zeker een- of tweemaal per jaar bij elkaar te komen.

Gespreksleider dhr. Lucien Haenen geeft aan dat we allemaal last hebben van parkeerproblemen, we willen parkeren in de buurten maar we willen ook groen hebben.

Verder kwamen er geen vragen of opmerkingen meer uit de vergadering.

8. Werkgroep feestzaal Yildiz

Een van de bestuursleden is kartrekker en vertelt over de overlast van feestzaal Yildiz (voorheen Peri) wat de buurt daar ervaart. De werkgroep heeft 63 handtekeningen opgehaald en veel buurtbewoners doen geregeld melding via met name de Buiten Beter app, die als zeer effectief wordt ervaren.

Ook hebben mensen van de gemeente op diverse plekken metingen gedaan en die

worden voortgezet. De ervaren overlast is diverse malen geconstateerd. Het verdere verloop is nog niet bekend maar de bewoners hebben wel het gevoel dat ze door de gemeente serieus worden genomen, er is nog geen verbetering te merken maar de bewoners zijn wel positief.

In de vergadering wordt gemeld aan weg dat er in het verleden zelfs bedreigingen werden geuit door de feestzaaleigenaar als de buurtbewoners met de eigenaar van de zaal probeerden te overleggen. Ze voelt zich niet altijd even prettig bij de situatie. De stadsdeelmanager geeft aan dat het prettig is dat de klachten serieus worden genomen en men nu een handhavingstraject is gestart.

9. Werkgroep Hagerweike

Dhr. Paul Coppus neemt het woord en vertelt aan de hand van een presentatie over het opnieuw opstarten van de activiteiten in het Hagerweike.

Dit nadat een poos geleden er volgens de gespreksleider twee groepen doende waren om het Hagerweike weer te activeren.

Van die twee groepen is de huidige werkgroep overgebleven met plannen.

De presentatie werd met applaus beëindigd wat als een positieve feedback kan worden opgevat om door te gaan met het opnieuw leven inblazen bij het Hagerweike.

De presentatie zal op de site van het netwerk worden gezet.

Dhr. Leon van der Elsen vraagt hoe ver de werkgroep is met het opnieuw opstarten.

Nu, na de positieve feedback van de vergadering, is er volgende week weer een bijeenkomst met het bestuur van het netwerk (waaronder de werkgroep Hagerweike werkt). Dan, en in de maanden daarna, zal een boel werk moeten worden verzet, contracten met en subsidieaanvraag bij de gemeente. Dhr. van der Elsen zit bij veel van die overleggen zelf erbij en blijft op de hoogte van alles.

Er wordt gemikt op opening in voorjaar 2026.

Dhr. Ed Bastiaans geeft aan dat de werkgroep een doeldatum (openingsdatum) moet ??? prikken. Daarna kan er een stappenplan/openingsdraaiboek gemaakt worden.

10. Rondvraag

Dhr. Ed Bastiaans, hij (vervalt) wijst op de schoonmaakactie van zaterdag 13 september!

Mevr. Christel Brieschke, zij vertelt dat ze de vergadering als goed heeft ervaren met mooi nieuws.

Dhr. Hugo Binnendijk, hij memoreert dat er met hem nog geen contact is opgenomen door de zgn. endorfine dealer over het veilingterrein. De secretaris dhr. Jack Driessen geeft aan dat hij wel de contactgegevens heeft doorgegeven.

Dhr. Gerard Cornelissen, hij komt terug op het verslag van de vorige vergadering en heeft hier nog enkele vragen over. Meestal stelde hij het probleem of vraag hier in deze vergadering niet op de juiste plek.

Hij heeft de vergadering deelgenoot gemaakt van wat hij allemaal ziet en opmerkt tijdens wandelingen door de wijk. Bedelen, veel peuken op de grond, overlast fat-bikes. Bijvoorbeeld de plaatsing van een 2^e biljart op de Zuidpilaar moet hij daar aan de orde stellen.

Mevr. Helmie van Dijk, zij stelt dat de kampeeractiviteiten bij KV Viking langs de Maas dit jaar niet geweest zijn. Dat is wel het geval geweest maar wellicht niet opgemerkt.

dhr. Gerard Cornelissen, hij meldt nog dat de gemeente een drollenzuiger heeft en steeds meer mensen in de wijk helpen met het opruimen van zwerfafval.

- 11.** Gespreksleider dhr. Lucien Haenen sluit de vergadering even voor negenen.

Het volgende overleg is donderdag 4 december 2025

Actielijst

Actie	Door	Datum	Status